

中原大學美國威大密爾瓦基分校電機與資訊工程雙學士學位學程

英文能力檢定獎勵辦法

Chung Yuan Christian University - University of Wisconsin- Milwaukee Dual Bachelor's Degree Program in Electrical and Computer Engineering

English Proficiency Certification Reward Regulations

111.11.4 中原大學威大密爾瓦基分校電機與資訊工程雙學士學位學程事務會議訂定

Approved on November 4, 2022, by the Chung Yuan Christian University - University of Wisconsin-
Milwaukee Dual Bachelor's Degree Program in Electrical and Computer Engineering Affairs Meeting

第一條 為鼓勵本學程在學學生增強英文能力及提升其職場競爭力並接軌國際，特訂定本辦法。

To encourage students in this program to enhance their English proficiency, improve their career competitiveness, and align with international standards, these regulations are established.

第二條 本辦法獎勵對象為本學程二年級學生於在學期間（從新生入學當年度 8 月 1 日起算）參加本辦法第五條所列之各種英文能力檢定通過獎勵標準，取得檢定證明文件者（成績公布後 2 年內有效）。

The target recipients of this reward are second-year students of this program who, during their enrollment (starting from August 1st of the year they enter as freshmen), pass any of the English proficiency certifications listed in Article 5 and obtain certification documents (valid within two years after the results are announced).

第三條 申請方式請備齊以下相關資料後，至學程辦公室申請。申請以每人一次為限。

1. 攜帶證書「正本」或 成績單「正本」以供查驗。
2. 成績單或證書影本一份。
3. 英文檢定報名費收據證明。
4. 申請書一份

To apply, students must prepare the following documents and submit them to the program office. The application can be made only once per person.

1. Present the original certificate or original transcript for verification.
2. Provide a copy of the transcript or certificate.
3. Provide proof of payment for the English proficiency exam registration fee.

4. Submit an application form.

第四條 依學生檢附第三條所列之文件審查，經學程主任核定後頒發獎勵金。獎勵金額為學生檢附之英文檢定報名費金額，以新台幣五千元為上限。獎勵名額，視當學期經費預算而定。

After reviewing the documents listed in Article 3, the program director will approve and issue the reward. The reward amount will be equal to the registration fee for the English proficiency exam, with a maximum limit of NT\$5,000. The number of rewards will be based on the available budget for the semester.

第五條 通過各項英文能力檢定之獎勵標準如下：

The reward standards for passing various English proficiency exams are as follows:

檢定名稱 Exam Name	獎勵標準 Reward Standard
TOEFL IBT	79
雅思IELTS	6.5

第六條 本辦法經學程事務會議通過後施行之，修改時亦同。

These regulations shall take effect after being approved by the program affairs meeting, and the same applies when they are amended.